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Vragen halfuur 9 maart 2021 

 

Fractie:  PvdA – GroenLinks Twenterand 

Onderwerp:  jongeren in coronatijd in Twenterand / jongerenwerk 

Datum:  9 maart  

 
Onlangs heeft de PvdA GroenLinks vragen gesteld over de ‘brandbrief” die gestuurd is vanuit 
het college aan de besturen van de vier organisaties die het jongerenwerk in Twenterand 
uitvoeren. De constatering in de brief was duidelijk: de gemeenschappelijke uitvoering is nog 
steeds niet gerealiseerd. 
 
Bij de beantwoording zijn naar mening van de PvdA GroenLinks niet alle vragen beantwoord 
en omdat juist in deze tijd van corona waarin jongeren het zwaar hebben willen wij de 
volgende (aanvullende) vragen stellen aan het college: 
 

1. De PvdA GroenLinks is van mening dat gestopt moet worden met de inspanning om 
nog langer tijd en energie te stoppen om de vier organisaties de opdracht te geven 
om gemeenschappelijk uitvoering te geven aan het jongerenwerk. We kunnen met 
elkaar nu wel concluderen dat het geprobeerd is maar niet gelukt. Wij stellen u 
daarom nogmaals de vraag:   
 
- Bent u het met de PvdA GroenLinks van mening dat juist in deze tijd van corona, 

waarin jongeren zwaar getroffen worden, een goed functionerend jongerenwerk 
van groot belang is.  

- Dat dit niet verdeeld moet worden over vier organisaties, maar als opdracht 
neergelegd moet worden bij één organisatie met lokaal en breed draagvlak? 

 
Wij verwachten hier niet het zelfde antwoord als bij de beantwoording van de 
schriftelijke vragen. Want hier kunt met een simpel ja of nee beantwoorden. 

 
2. De afgelopen tijd zijn er veel middelen voor jongeren en het onderwijs beschikbaar 

gesteld. Vanuit het Rijk is er 62,5 miljoen euro voor gemeenten overgemaakt voor het 
jeugdpakket om voor jongeren activiteiten te organiseren. Het onderwijs heeft voor 
het bestrijden van leerachterstanden en voor de continuïteit van onderwijs bijna 500 
miljoen euro vrijgemaakt. De scholen krijgen deze middelen voor een deel zelf. Hier 
gaat het dan om bedragen die op kunnen lopen tot € 160.000 per school. 
 
Kent het college deze middelen en zijn ze ingezet in Twenterand?  Kunt u aangeven 
wat er gebeurt is met deze middelen of nog gaat gebeuren? Bent u als gemeente 
hierbij actief betrokken? Doet u dit samen met bijvoorbeeld het jongerenwerk en het 
onderwijs? 
 

Namens de PvdA GroenLinks Twenterand, 
Stephan Reusken - fractievoorzitter 


